

同心協力  全民抗疫

Fight Virus Together

我地繼續

「零接觸外賣預訂」

撐您開飯

Let's Continue to Support your Lunch Order
with Contactless Pre-ordering Service

SEEYOU@SHAW
BAKERY • CAFE • MEETUP



SeeYou at Shaw

(圖片只供參考 Photo is for reference only)



午餐飯盒 特別運送服務 Lunch Box Special Delivery Service



WhatsApp查詢及訂購專線
WhatsApp Enquiry & Reservation

9300 2382

- ✓ 每天不同餐單選擇，由\$38起，奉送250ml紙包飲品
- ✓ 飯盒由SeeYou@Shaw每天新鮮製造，專人直接送達中文大學各地點
- ✓ 下午3點前，WhatsApp 9300 2382，即可訂購翌日午餐；預訂**10盒或以上更享折扣優惠**
- ✓ 選擇指定取貨地點及時間
(成本所限，每天校園合計訂單需達10盒，方能送貨)：
下午12:45: 康本國際學術園正門外
下午1:00: 田家炳樓停車場出入口附近
下午1:15: SeeYou@Shaw (逸夫書院餐廳)
【歡迎查詢校內其他取貨地點及時間】
- ✓ Variety of daily menu from \$38 with complimentary 250ml packed drink
- ✓ Freshly made every day at SeeYou@Shaw kitchen for delivery to CUHK locations
- ✓ Place order for the next day via WhatsApp at 9300 2382 before 3 pm; enjoy **special discount** when ordering **10 or more boxes**
- ✓ Pick-up time and locations
(a minimum daily total order of 10 lunch boxes across the campus is required):
12:45 pm: Outside Yasumoto Int'l Academic Park
1:00 pm: Outside Tin Ka Ping Bldg. Car Park
1:15 pm: SeeYou@Shaw (Shaw College Cafe)
【Feel free to enquire about other pick-up time and locations within the campus】

以上特別服務逢星期日至五供應(公眾假期除外)，直至另行通知。優惠受條款約束。

The above special service is available **Sundays to Fridays** (except public holidays) until further notice. Terms & conditions apply.

聯絡人 / Contact Person		聯絡人 / Contact Person		聯絡人 / Contact Person		聯絡人 / Contact Person		聯絡人 / Contact Person		聯絡人 / Contact Person	
聯絡電話 / Contact Phone Number		聯絡電話 / Contact Phone Number		聯絡電話 / Contact Phone Number		聯絡電話 / Contact Phone Number		聯絡電話 / Contact Phone Number		聯絡電話 / Contact Phone Number	
其他 / Other Remarks		其他 / Other Remarks		其他 / Other Remarks		其他 / Other Remarks		其他 / Other Remarks		其他 / Other Remarks	

條款及細則：
* 以上飯盒奉送250ml紙包飲品
* 所有訂單最遲必需在送貨前一個工作天15:00前落單 (星期日·一送貨·需星期五下單)；歡迎一次過預訂多天飯盒；一張訂單預訂10盒或以上並預先付款可尊享9.5折優惠
* 訂購方式：填妥本訂購單以whatsapp聯絡93002382·確定訂購內容·聯絡人及取貨地點等資料
* 取貨地點及時間：康本國際學術園停車場 12:45·田家炳樓停車場出入口附近 13:00·SeeYou@Shaw(逸夫書院餐廳) 13:15·其他地點取貨可商量·會盡量安排
* 因應成本所限·每天校園合計訂單需達10盒·方能送貨
* 預訂10盒或以上請於落單當天預先付款；預訂10盒以下請於提取飯盒前預先付款或於提取飯盒時即付現金
* 付款方式 (請提供付款紀錄以作核實): (1) 透過「轉數快」識別代碼9932138轉帳 (2) 透過銀行櫃檯、自動櫃員機或網上銀行「電子轉帳」入帳至恒生銀行戶口796-054583-001或匯豐銀行戶口038-567343-001 (3) 恕不接受其他方式如電匯 (Telegraphic Transfer) 及特快轉帳 (CHATS) 付款。本公司保留向客人收取透過其他付款方式例如電匯或特快轉帳而產生之銀行收費及額外手續費的權利
* 大量訂購可享有額外優惠·歡迎查詢
Terms and conditions:
* The above meal box is served with a complimentary 250ml packaged drink.
* All orders must be placed no later than 15:00 hour on the working day before delivery (place order on Friday for delivery on Sunday & Monday); orders of meal boxes for multiple days are welcomed; enjoy 5% discount when placing one order of 10 boxes or more with advance payment.
* Ordering method: Fill out this order form and WhatsApp 93002382 to confirm the order content, contact person and pick-up location, etc.
* Pick-up location and time: 12:45 near parking lot of Yasumoto International Academic Park, 13:00 near the entrance and exit of Tin Ka Ping Building park, 13:15 at SeeYou@Shaw. Picking up at other locations is negotiable and we shall try our best to make appropriate arrangement.
* A minimum daily total order of 10 meal boxes across the campus is required for delivery.
* For orders of 10 boxes or more, please pay in advance on the day of order placement; for orders below 10 boxes, please pay in advance before pick-up or pay cash at the time of pick up.
* Payment method (please send us the payment record for verification): (1) Transfer using our FPS (Faster Payment System) Identifier 9932138. (2) Make deposit through bank counters, automated teller machines (ATM) or online banking electronic transfer to our Hang Seng Bank account 796-054583-001 or HSBC account 038-567343-001. (3) Other payment methods such as telegraphic transfer (TT) and express transfer (CHATS) are not accepted. We reserve the right to charge customers a handling fee and any bank charges incurred from other payment methods such as telegraphic transfer and express transfer.
* Extra discount is offered to large volume orders. Please contact us for more information.